



FARMOSA 古城假期旅遊(新)有限公司
HOLIDAY TOUR (S) PTE LTD TA. 426

101 UPPER CROSS STREET, #B1-19/20 PEOPLE'S PARK CENTRE, S'PORE 058357.

TOUR TEL: (65) 6534 1133 FAX: (65) 65342888 TICKETING TEL: (65) 65341234 FAX: (65) 65343786

E-mail: sales@farmosa.com.sg Co. Regn. No. 198202509H

9D7N TASTE OF TASMANIA



Valid: Till OCT 2019 (LAND TOUR)

Fly By **QANTAS**
 Get a **FREE Dinner**

Disc \$100 PER COUPLE



FREE ABALONE
 per room basis



第一天: 新加坡-荷伯特

在新加坡樟宜机场登机, 搭乘客机前往荷伯特。

DAY 01 SINGAPORE – MELBOURNE / SYDNEY – HOBART

Assemble at Singapore Changi Airport for your flight to Hobart via Melbourne/Sydney

第二天: 菲尔德山-皇家植物园-罗素瀑布-马蹄瀑布-鲍鱼工厂

菲尔德山以壮观的高山景致、广阔的温带雨林也是塔斯马尼亚最古老的国家公园和世界三大温带雨林之一。早餐后前往皇家植物园欣赏花团锦簇的美丽景致, 之后前往菲尔德山国家公园, 菲尔德山拥有着小岛不常见的瀑布群, 参观著名的罗素瀑布和马蹄瀑布。罗素瀑布呈三级, 这瀑布是在一个不太高的石岩中, 温柔地倾泻。我们还将根据客人的要求选择性前往鲍鱼加工厂(费用自理, \$10/人 品尝鲍鱼)。

DAY 02 ROYAL BOTANICAL GARDENS – MT FIELD NATIONAL PARK – RUSSELL FALLS – HORSESHOE FALLS – ABALONE FACTORY

Visit the Royal Botanical Gardens and discover an impressive collection of plants dating back to the nineteenth century. Around midday, we then make our way to Mount Field National Park which is the oldest nature and heritage reserve national park in Tasmania. Take a walk in the ancient rainforest, where this easy walk will take you to the famous Russell Falls and Horseshoe Falls. You can choose to visit the abalone factory. (Taste fee \$10pp)

第三天: 布鲁尼岛-双月湾-生蚝农庄-乳酪农场-蜂蜜农场

穿过霍巴特市区南行, 抵达轮渡码头乘坐轮渡 30 分钟后抵达布鲁尼岛。客人可(自费\$135) 升级豪华出海三小时快艇环岛游, 或随导游到达著名双月湾。午餐后前往岛上的生蚝农场, 品尝塔州最美味的生蚝(自理)。之后参观蜂蜜农场及奶酪农场, 免费品尝蜂蜜和奶酪。甚至可以来一杯塔斯马尼亚州生产的 Sullivan Cove 的威士忌。它在世界威士忌大奖赛中荣获了最佳单一麦芽威士忌的美名。

DAY 03 BRUNNY ISLAND – THE NECK – OYSTER FARM – CHEESE FARM – HONEY FARM

Cross the Hobart town and arrive at the ferry pier on the ferry to Brunny Island. Guests can be upgraded to a three-hour (Optional\$135) yacht tour around the island, or follow the tour guide to the famous Double Moon bay (The Neck). Visit Oyster Farm on the island after lunch to taste the tastiest oysters (self-paying) in Tasmania. Continue to visit Honey Farm and Cheese Farm, and Honey and Cheese tasting. There are some small shops, you find cheese, taste seafood or whisky (Tasmania production Sullivan Cove has won the grand prix whisky in the world the best single malt whisky's reputation).

第四天: 胡恩谷-空中漫步-龙虾工厂

塔胡恩空中栈道, 栈道长 500 米, 全部以钢制成, 离地有 48 米高。是世界上为数不多的几条穿梭树顶连接的空中步道之一。偷偷告诉你在走道的途中, 还会路过一颗许愿树桩, 当地人相信, 将硬币投在这棵树桩上许下心愿, 就能梦想成真。之后我们会前往龙虾工厂(独家) 参观刚捕捞上岸的野生澳洲龙虾, 可以了解野生龙虾的生活习性。在参观完之后大家可以选择购买到远低于市场价格的生猛龙虾, 回到酒店后, 我们可以让餐厅为您烹调。

DAY 04 HUON VALLEY – TAHUNE FOREST AIRWALK – LOBSTER FACTORY

After breakfast, we head to the Lobster Factory (exclusive) to visit the wild Australian Lobster, to learn about the life of wild lobsters. After the tour, you can choose to buy the lobster, which is lower than market price. When returning to the hotel, we can request the restaurant to cook for you. Then we go to the air walkway in Huon Valley, 500 meters long, all made of steel, 48 meters from the ground. You can enjoy the primeval forest scenery of the ancient wood at close range, and experience the luxuriant forest canopy around you. On the way down the aisle, a wishing tree will be passed, and locals believe that making a wish on the stump will be a dream come.

第五天: 亚瑟港-海盗湾-喷水洞-塔斯曼拱门-棋盘道-魔鬼厨房

亚瑟港被联合国教科文组织列入世界遗产, 这里曾经是英国流放地。游客们在这里可以看到 19 世纪成千上万名英国犯人被流放到这里后的生活情景。它南半球最大的监狱, 如今却是塔斯马尼亚最著名的旅游景点和澳大利亚最美丽的海港之一。塔斯曼半岛还是自费(视季节) 品尝当地价廉物美的海鲜的好地方。景区游览中还将包含 30 分钟的海上游艇环游。回程途中, 我们还将游览喷水洞, 塔斯曼拱门, 棋盘道和魔鬼厨房等当地著名旅游景点。



DAY 05 PORT ARTHUR – PIRATE BAY – TASMAN ARCH – TESSELLATED PAVEMENT – DEVIL'S KITCHEN – HONEY FACTORY

Depart to the Tasman Peninsula and visit local attractions like the Remarkable Cave, Blow Hole, Tasman Arch, Tessellated Pavement, Devil's kitchen. Go on a cruise around Port Arthur, which was once a notorious place famous for its convict settlement in the 1800s. See the chilling Penitentiary and Separate Prison among a number of other landmarks and learn about the life of the convicts within the walls of these buildings. We will visit Tasmania honey centre on the way back.

第六天：菲瑟涅国家公园-酒杯湾-斯旺西小镇

酒杯湾是塔斯马尼亚东海岸一颗耀眼的明珠，是世界上最美丽的十大海湾之一。早餐后出发前往塔斯马尼亚东岸的菲瑟涅国家公园，途径塔斯马尼亚东海岸全岛最美的沿海公路。但是酒杯湾坐落在群山之中，游客们必须攀登 600 多个台阶，才能领略到她的美丽。或可（**自费\$55**）乘坐 15 分钟快艇到相邻酒杯湾的白沙滩-是野生海洋生物的天堂，海豚，海豹和鲸鱼是海湾的活跃分子。返程沿途停歇滨海小镇斯旺西小镇，你可以从不同角度全方位欣赏塔斯马尼亚东海岸的美景。

DAY 06 FREYCINET NATIONAL PARK WINEGLASS BAY – SWANSEA

We travel onwards to Freycinet Peninsula, a 38km long stretch of pristine coast land. Surrounded by white sandy beaches, aquamarine waters and lush forests and vegetation, this peninsula is also home to Wineglass Bay, considered to be one of the best beaches in the world. In the afternoon, we cross over the town of Swansea.

第七天：摇篮山-多芬湖-谢菲尔德

摇篮山·圣佳尔湖国家公园是塔斯马尼亚荒原最典型的代表，是塔斯马尼亚西部荒原世界遗产区的一部分。早餐后前往摇篮山国家公园，这里山脉跌宕起伏，气候变化多端，经常可体验一日四季的奇景。还可以欣赏多芬湖“潭面无风镜未磨”宁静似画的美景。客人亦可选择参观钟乳石洞（**自费\$19**），开始长达 45 分钟的“地底世界旅程”。（视当天行程选择性参观）午餐后从摇篮山出发到壁画小镇谢菲尔德，疯狂的艺术家和专业的画家让全镇几乎没有半壁空白，这些壁画已成为小镇瑰宝。

DAY 07 CRADLE MOUNTAIN – DOVE LAKE – SHEFFIELD

Today we travel to Sheffield, the town of murals, on the north-west coast of Tasmania. See the murals scattered throughout the town and unearth the profound history behind each one of them. Next, we take a tour through a Honey Farm and taste some natural honey before visiting the majestic Cradle Mountain, one of the four summits of the mountain range. At the base of the mountain, we will visit Dove Lake, a popular destination perfect for nature walks and views of breathtaking sceneries.

第八天：朗塞斯顿-湿地公园-卡德奈特峡谷-塔马河谷-瑞士小镇-海马世界-薰衣草庄园/罗斯小镇

早餐后，前往朗塞湿地公园散步，公园风景优美宁静。之后驱车前往素有“城市后花园”之称的卡德奈特峡谷保护区，峡谷有建于 1904 年的跨河人行铁索桥不过您也可乘坐索道吊车（**自费\$15**）饱览四面环山的峡谷。午餐后前往海马世界（**自费\$22**），它是唯一 一个获得澳洲联邦政府认证的海马养殖场，游客可以在景区华语导游的指导下触摸海马。之后前往南半球最大的薰衣草庄园-飘丝薰衣草庄园（**自费\$20**）可挑选薰衣草小熊和周边薰衣草产品。当非薰衣草季节，会直接去到宫崎骏笔下的罗斯小镇，参观澳洲第三古老的桥和罗斯面包店，自费享用刚出炉的美食。途径布莱迪观景台，独特的观景台欣赏整个朗塞斯顿的美景。

DAY 08 LAUNCESTON – CATARACT GORGE RESERVE – TAMAR VALLEY – SWISS TOWN – LAVENDER FARM / ROSS TOWN

Launceston is Tasmania's second largest city. Visit Swiss village to enjoy the European style town. Proceed towards north to visit Tamar Valley. Next, we head to the Cataract Gorge Reserve. There we can enjoy the valley surrounded by mountains by cable car (**Optional \$15**). After lunch, we choose to visit Lavender Farm or Ross town. In December and January, travel onwards to the Bridestowe Lavender Farm (**Optional \$20**); here we can buy the very popular lavender bear. (It is the largest lavender farm in Southern hemisphere). Alternatively we might go to Ross town and head over to the third oldest bridge in Australia (Ross Bridge) and go to the Rose Bakery to enjoy fresh-baked dishes (**own expenses**). Brady's Lookout, a unique observation deck to enjoy the beautiful scenery of whole Launceston.

第九天：荷伯特-新加坡

若时间允许，您可做最后的购物至集合时间，送往机场搭乘客机回返新加坡

DAY 09 HOBART – MELBOURNE / SYDNEY – SINGAPORE

Breakfast at hotel. Departure transfer to airport for your flight departure back to Singapore.



Code: 8D6NTOT (LAND ONLY)	TWIN / TRIPLE	CHT / CWB	CNB + BF (Below 8 yrs)	EXT PR PN	
				TWN	CNB
Hobart City View Motel / Hobart Tower Motel / Blue Hill Motel / Waterfront Lodge / Family Motor Inn or similar	1158	1158	798	100	15
Best Western Hotel / Ibis Style Hotel / Travelodge Hobart / Bayview Villas / Tamar Valley Resort or similar	1488	1488	918	150	25

FARE INCLUDES: (updated : 18/02/19)

- Return Airport / Hotel / Airport Transfer by SIC
- 7 Nights' stay at Your Preferred Accommodation
- Daily Breakfast in hotel
- Sightseeing Tour as per itinerary
- Mandarin Speaking Guide

FARE EXCLUDES:

- Return airfare & Airport Taxes
- Tipping for Tour Guide: AUD\$5 per person/day
- Own expenses + Travel Insurance